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In the digital world, books may seem like an endangered species, but bookmaking is
more popular than ever. Thanks to the 100 ideas in this volume, the craft is now
available to everyone. In as little as an afternoon, beginners will be on their way to
folding, gluing, and sewing handmade books in a variety of shapes and styles, from
rolled scrolls to Jacob's ladders, folded flexagons to case bindings. Complete with
photographs of the author's own master books and statements by more than 40
established book artists, this collection is sure to inspire. Culled from the author's
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best-selling books Creating Handmade Books , Unique Handmade Books , and
Expressive Handmade Books , these projects will fuel bookbinding adventures for
years to come.
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评论

这本书比较偏向立体书制作，不是我需要的内容，看看也无妨。
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我脚的这本书吧，是所有book
binding类书籍里比较全面和基础的一本，涉及到了各种书的形式，想做任何基本款式
都可以在这本书里找到，而且也有思维发散的部分。这学期正好也修了book
media这门课，看了几十本做书的参考书，还是觉得这本书对于初学者来说应该是工具
书top3里的，因为在文字描述方面它并没有因面向大众而进行不必要的简化，前面介绍
描述的细节非常到位，一些自己做书时候容易忽略的点都有提到。介是非常难得的，处
女座十分满意
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书评

本书是作者之前两本书的一个新版，可能总结了前两本书吧。美国似乎有不少人喜欢书
籍艺术和手工，在中国则不多见。国外手工书，从家庭主妇的自娱自乐的手工制品到艺
术家的大作都有，可以欣赏，收藏，以及作为设计师的灵感来源和借鉴。国外类似的手
工还有包括艺术家之间交流用的...  
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